
Referat fra bestyrelsesmøde 
Mandag den 13. august 2012 kl. 19 

 
 

  
Til stede: Erik, Jytte, Bent, Anders (delvis), Alice 
Afbud: Steffen, Christian, Heinrich 
 
1. Tilføjelser til dagsordenen 
 
2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt og underskrevet (Heinrich mangler fra juni referat) 
(Steffen, Christian og Anders, mangler fra maj referat)  
 
3. Meddelelse fra formanden 
3.1 Efter gentagende kommunikation med Søfartsstyrelsen/Dansk Sejlunion er det ikke lykkedes at opnå 

enighed om positionerne for 2 eventuelle DS Turbøjer i Haderslev Fjord, idet Søfartsstyrelsen mener at 
de angivne positioner er i den afmærkede sejlrende, hvilket efter HSC's opfattelse ikke er tilfældet, 
hvorfor sagen stilles i bero indtil videre. 

3.2 Der vil blive arrangeret et fællesmøde med HSC's bestyrelse og klubhusudvalg onsdag den 19.09.2012 
kl. 19 for snak/drøftelse om klubhuset, herunder indretning, vedligeholdelse, grillpladser, adgang til 
lokaler for gæstesejlere mv. 

3.3 Jensine fejrer 160 år siden stabelafløbning i 1852 og 40 år i Haderslev og afholder i den anledning 
jubilæumsfest lørdag den 18.08.2012. Dog var der ingen af de tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer 
der kan deltage i jubilæet, hvilket meddeles Jensine. 
 

4. Status og beretning af udvalgene. 
 
5. Næstformand/Webmaster 
5.1 Der har siden sidste møde ikke været yderligere udvikling omkring hjemmesiden og udviklingen heraf, 
men det forventes at webmasteren kontakter Bruno Junker snarest, således at arbejdet kan iværksættes. 
 
6. Kasserer 
6.1 På trods af en nedgang på ca. 150 gæstesejlere og havnepenge heraf (opgjort ved udgangen af uge 31) 
sammenlignet med samme tidspunkt 2011, ser det samlede regnskab fornuftig ud på nuværende tidspunkt. 
 
7. Ungdomsudvalg 
7.1 Der er solgt og afhændet i alt 6 gamle optimistjoller til en samlet pris af 13.800 kr.  
7.2 I Søsportscenteret ligger der en del u-registrerede private joller. Anders laver udkast til hjemmesiden, 
således at der kan ske en registrering af disse, og Anders vil samtidig gerne påtage sig formidlerrollen 
såfremt der er nogen der ønsker at sælge sin jolle. 
7.3 Der afholdes klubmesterskab i ungdomsafdelingen for både juniorer og seniorer den 29.09.2012. 
7.4 Der har været afholdt Sommerlejr med deltagelse af 12 ungdomssejlere fra HSC, som opnåede flotte 
resultater i sejladserne. 
7.5 Den 22.08.12 afholdes der SFO arrangement i ungdomsafdelingen, med håb om at skabe yderligere 
interesse for sejlsporten og Dansk Sejlunion har valgt at støtte op omkring dette arrangementet med 2.000 
kr. 
7.6 Reparation af Feva sejl har været rigtig god, hvorfor der ikke ønskes nye sejl på nuværende tidspunkt. 
7.7 Det blev besluttet at der investeres i Pro Sejl til Tera jolle til i alt ca. 3.800 kr. 
7.8 Det blev besluttet at investere i en nyere brugt, men meget velholdt, optimistjolle til ca. 5.000 kr. 
 
8. Broudvalg 
 
9. Pladsudvalg 
 
10. Sejludvalg 
10.1 Der indkøbes pengeskab til opbevarelse af signalpistol, således at de lovgivningsmæssige forhold kan 
overholdes. 



10.2 Husk tilmelding til Blå Bånd den 25.08.12, hvor alle kan deltage uanset bådtype. 
 
11. Sekretær 
 
12. Eventuelt 
12.1 Næste bestyrelsesmøde mandag den 17.09.12 kl. 19 
12.2 Fællesmøde bestyrelsen og klubhusudvalg den 19.09.12 kl. 19 
12.3 Der forsøges arrangeret foredragsaften med Carbon 3 i januar måned (ansvarlig: Alice) 
 
Med venlig hilsen 
Alice Fløjstrup  
Sekretær 


